
Bestyrelsesmøde d. 25.04.2023

Tilstede: John Petersen, Lennart Kristiansen, Kenneth Nielsen, Tommy Krastrup og 
Jens Pedersen
               
Fraværende: Søren Hansen og Nicolai Thomsen

Formanden indleder mødet, og anbefaler at vi går direkte i gang med dagsordenen.

Kenneth orienterer om dialog med Vordingborg Kommune, ang. lys på Hartkornsstien.
Alle muligheder for etablering af lys mens Kommunen står som ejer af Stien, synes nu udtømt.
Bestyrelsen vil derfor på den kommende Generalforsamling stille forslag om overtagelse af stien.
Der er søgt om midler i en fond der fremmer ovennævnte forslag.

Vi har ligeledes søgt om midler til etablering af et rekreativt område på de grønne arealer vi snart 
overtager. En entreprenør/anlægsgartner har udarbejdet en plan for arealet. En plan, som helt sikkert
vil forøge værdien for hele vores boligområde. 

Opgaver i forbindelse med den kommende Generalforsamling gennemgås.

På trods af ovennævnte aktiviteter, skulle der være plads til kontingentnedsættelse. Det blev drøftet,
og bestyrelsen foreslår et kontingent på 900,00 kr. på den kommende Generalforsamling.

Kasseren orienterer om økonomien i foreningen.

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


